
Styrelsemöte i Skinnarvikens intresseförening    Protokoll 

Söndag 23 juli 2023 – efter årsmötet 
 

 

Plats: Saxemara församlingshem  

Närvarande: Gunilla Silverberg, Mikael Nyström, Jarl Risberg, Åke Stridh, Reid Cederlund, 

Margareta Vogel. Frånvarande Jens Lundsten.  

 

1 Mötets öppnande 

Ordf Gunilla Silverberg förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna.  

 

2 Val av mötesordförande, mötessekreterare o justerare. 

Till mötesordf väljs Gunilla, mötessekreterare Margareta och justerare Reid. 

 

3 Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkänns. 

 

4 Konstituering av styrelsen. 

Ordf  Gunilla Silverberg 

Vice ordf  Mikael Nyström 

Kassör  Jens Lundsten 

Sekreterare Margareta Vogel 

Vice sekr , webansv Jarl Risberg  

Projektansvarig vägar Åke Stridh 

Vägansvarig underhåll Reid Cederlund 

 

5 Föregående styrelseprotokoll 230701 – bifogas 

Godkännes efter omarbetning. En punkt om förslag till höjning av 

medlemsavgifter föll bort ur protokollet – 1400 kr/ 700 kr föreslås på årsmötet 

som nya årsavgifter. Margareta för in den i föregående protokoll och skickar 

ut reviderat protokoll. 

 

6 Ekonomi – Jens 

Punkten utgår. Inbetalning av årsavgift ska ske före 1 september – mail med 

påminnelse ska skickas ut en vecka före 1 september av kassören. 

 

7 Vägar – status och löpande underhåll – Reid 

Hyvling av tvättbrädor på vägen till asfalten. Tips om billigt grus/sten på 

årsmötet – Reid och Åke har planer om var vi kan passa på att förstärka. 

 

8 Vägarbeten – långsiktigt – Åke 

Måndag 31/7 möte med fastighetsägarna på Aspholmsvägen kring vändplats 

vid Aspholmsvägen. Gunilla och Åke deltar från föreningen. 

 

9 Medlemsfrågor.   

– önskemål att förbättra stranden med ny sand i Osviken. Arbetet erbjuder sig 

Johan Mathiasson att göra tillsammans med Gösta Oredsson. Borttagande av 

gammalt underlag ska ersättas med ny sand. Kostnad för sanden uppskattas 

till 10 000 kr. I styrelsen finns åtskilliga frågetecken kring detta. Får man ta 



bort det gamla underlaget utan godkännande av myndigheterna? Tidigare 

försök att få till bottnen i Osviken har inte blivit så lyckade. Frågan 

bordlägges. Mikael tar ett samtal med förslagsställaren kring svårigheterna 

och hör hur de har tänkt det hela.  

 

-arbetsdagen 30 juli kl 10.00 – samling vid tennisbanan med handverktyg och 

kaffetermos. Åke och Reid samordnar tre projekt tillsammans med Ingvar 

Lindén. Blir det många som ansluter så finns det potthål att fylla. Frågan fick 

en extra puff på årsmötet tidigare idag. 

 

10 Övrigt   

Lösenordet för styrelsens egen sida ändras till Haanabben23  

   

11 Tidpunkt för nästa två möten i höst: 14/9 kl 19.00 och 16/11 kl 19.00 – 

Messenger gruppmöte.   

 

12 Mötet avslutas 

Ordf avslutar mötet och tackar alla för visat intresse. 

 

 

 

 

 

Margareta Vogel, sekr 

 

 

 

Gunilla Silverberg, ordf Reid Cederlund, justerare 


